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Formannskapet - 022/2020 

 

FOR - behandling: 

Ordførar orienterte om at BKK sin frist av plan for revisjon av konsesjonsvilkår i Steinslands - 
Modalsvassdraget er utsett frå 1. juli til 1. okt 2020. LVK bistår kommunen i kontakten med BKK. 
Ordførar orienterte om at kommunen etter søknad har fått 850 000 kr i lag med Alver kommune til 
innkjøp av flomvernutstyr. Ordførar og rådmann planlegg møte med Alver kommune innan kort tid 
om korleis pengane og utstyret skal disponerast. 
Formannskapet bed om orientering på kva avtalar/leverandørar til dømes skulen bruker til innkjøp av 
matvarar til kantina. 
Ann-Jorunn Farestveit ba om tilbakemelding på status på oppgraderinga på brannstasjonen, og om 
utbetring av reinseanlegget ved Industrihuset er ein del av dette investeringsprosjektet. Teknisk sjef 
Tone Selmer Skuggevik orienterte om at arbeidet med brannstasjonen er i rute og at arbeidetet med 
reinseanlegget er eit eige VA prosjekt for heile Industrihuset, som vert finansiert gjennom VA 
midlane i investeringsbudsjettet for 2020. 
Kristin Nåmdal spurte om status på arbedeit med kulturplanen og status på søknader om 
kulturminnevernmidlar. Rådmannen svara at administrasjonen arbeider med endringsforslaga i 
kulturplanen, og at saka vil komme tilbake til politisk handsaming etter sommarferien. Rådmannen 
svara at ein må kome tilbake med status på sønadar om kulturminnevernmidlar i neste møte. 
Håvard Engeseth stilte spørsmål om status på saka om vegutbetring gjennom Nordhordlandspakken. 
Ordførar orienterte om at arbeidet er forseinka pga koronasituasjonen, men det vert planlagt for eit 



 

 

møte om saka med  Statens vegvesen sommarferien. Ordførar orienterte vidare om at 
fylkeskommunen ikkje har planlagt asfaltering i Modalen i 2020. Ordførar vil likevel arbeide vidare for 
å prøve å få ordna asfaltkantar og slaghol . 
Samrøystes vedteke 
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